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ЧРЕЗ: г-н Венцислав Спирдонов

Председател на ВТОС

ДО: г-н Даниел Панов

Кмет на Община Велико Търново

ПИТАНЕ

ОТ: Михаил Михалев- общински съветник от група „БСП за България, АБВ и 
Движение 21" във ВТОбС.

ОТНОСНО: Косене на треви в община Велико Търново 

Уважаеми г-н Панов,

Нараства недоволството на граждани от липсата на косене в много райони на Велико 
Търново, а и в цялата община, С мен се свързаха десетки жители на старата столица, 
които твърдят, че Общината абдикира от зад ължението да поддържа тревните площи.

Публична тайна е, че извършването на тази дейност често е закъсняла, а части от 
кварталите остават извън обсега на косенето. Видно е, че има проблем, който през 
годините се задълбочава. Освен това много често общински служители косят и частни 
площи, тъй като собствениците им са занемарили имотите си,

В тази връзка питам:

1. Колко са тревните площи във Велико Търново (в кв. метри), за които Общината е 
длъжна да полага грижи през пролетния и летния сезон?

2. Към този момент колко пъти са косени въпросните площи през настоящата година?

3. Само кметовете и кметските наместници ли имат задължения да косят тревните 
площи в населените места? С какво помага Общината на населените места при тази 
дейност?

4. Налага ли се да се косят частни площи във Велико Търново с общински ресурс, какъв 
размер са тези площи и колко са загубите на Общината за тази дейност?

5. Колко струва ежегодното косене на тревни площи във Велико Търново, необходимо 
ли да бъде увеличен бюджета за това перо и защо според вас гражданите са недоволни 
от свършената работа?

Моля да ми отговорите устно с писмен вариант на отговора.


